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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért jó az országnak az Önök alternatív jogalkotási 
rendszere?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Tavaly  nyáron  létszámstopot  rendelt  el  a  kormány  a  közszférában.  Jogszabályokban  nem  volt
nyoma,  mégsem  lehetett  betölteni  a  megüresedő  álláshelyeket.  Idén  a  „rabszolga-törvénnyel”
szinkronizált  Kit  bevezetése  eredményezett  tömeges  felmondást.  A  felmondottak  nem
helyezkedhetnek el állami szervnél, pedig hivatalosan megjelent jogszabály ezzel kapcsolatban nem
rendelkezik. Elterjedt a köztudatban, hogy a „kétezres” és „négyezres” kormány határozatok alapján
jártak  el  a  kormányzati  igazgatási  szerveknél  az  említett  esetekben.  Ezek  létező
kormányhatározatok, amelyek a Magyar Közlönyben nem jelentek meg, tehát hivatalosan a köz
számára  nem  léteznek.  Ennek  ellenére  a  minisztériumok  és  az  érintett  szervek  ezeket  a
kormányhatározatokat SZIGORÚAN TITKOS jelzéssel megkapják, és eszerint járnak el.

Önök már nagyon sok elemét vették át a szocializmusban megszokott irányítási rendszernek. Már
csak az volt kérdés, hogy az Elnöki Tanács jogszabály alkotási rendszerét hogyan tudják átültetni
napjainkba. Sikerült, mivel a Parlamentet és a nyilvánosságot megkerülve alkotnak jogszabályokat.
Már csak az a kérdés maradt hátra, hogy a „kétezres” és „négyezres” sorszám a darabszámot jelenti,
vagy esetleg a jogszabály fajsúlyát. Az első lehetőség szerint több ezres nagyságrendben gyártják a
kormányhatározatokat a nyilvánosság kizárásával, míg második szerint Önök már kategorizálják a
saját határozataikat.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy fentieket figyelembe véve, mikor
fogják önmaguktól megszabadítani az államigazgatást? Mikor lesz minden kormányhatározat
nyilvános?



Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2019. június 5.

Tisztelettel,

Magyar Zoltán
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